
 

 

                                                                                              

                                                                                                                                         03052023 

Til stede:  

Simon Mork                              

Stein Roger Kraus            

Tone Mette Wenger                                            

Hilde Nyland                    

Sølwi Kraus    

                      

Per Bjaanes                                 

Erik Borander

Invitert: Anders Helling og Geir Wennevold 

Forfall: Dorte Lykkegaard Øierås, Joachim Jeppesen og Espen Lien  

 

REFERAT FRA STYREMØTE NR 3/2023 FOR EIDSVOLD DYKKEKLUBB 

TID: Onsdag 03. mai kl. 19.00       STED: Råholt skole 

Saksliste:  

Sak 21/23 Referat fra styremøte 17.04.23 godkjent 

Sak 22/23 Ny hjemmeside 

Anders lurer på hva som ligger i hans mandat. Det har kommet tilbakemelding på at 

klubben kommuniserer i for mange kanaler. Det bør diskuteres hvilke kanaler det skal 

sendes informasjon i, også styremedlemmene imellom. Vi skriver nå mai, og 

terminlista er fortsatt ikke tilgjengelig. Styret er enig i at den nye hjemmesiden skal 

være hovedåren ut mot både medlemmer og styret/grupper. En lukket FB-

gruppe/instagramkonto kan være en mer «dynamisk kilde». Remindere kan sendes 

på SMS. Som informasjonsansvarlig får Anders mandat til å etterspørre terminplaner 

etc.  

 

I dag har dykkeklubben to e-poster: Leder@dykkeklubben og 

kasserer@dykkeklubben. Disse ble etablert i Knuts tid, og er operative, men har ikke 

blitt lest på årevis. Etter litt diskusjon fram og tilbake landet styret på at det nå skal 

opprettes en ny e-postadresse, f.eks. post@edk.no – der leder står hovedansvarlig 

for å betjene/delegere mailene som kommer inn.  

 

Anders ønsker seg en skylagringstjeneste, der vi lagrer det vi har. Anders trenger 

hjelp til å samle det vi har av dokumentasjon (årsmøtepapirer, terminliste, liste over 

mailto:post@edk.no


nøkkelpersoner og styremedlemmer) som skal inn her. Anders har mandat til å være 

pådriver i denne prosessen.  

Sak 23/23 Båter  

• Båten er klar for levering. Geir har hentet inn tilbud fra forskjellige 

transportleverandører. Skedsmo bud og vare kom best ut, med 5000 kr 

eks.mva under den forutsetning av at båten var forsikret og at forsikringen er 

gjeldende også under transport.  

• Geir har nå fått tilsendt dokumenter som bekrefter at dette er i orden, og 

bestiller transport.  

• Det er kjøpt brukt henger, type Gaupen, til 30 000. Med denne får vi lavere 

totalvekt, slik at flere har mulighet til å kjøre med båt og henger. Den årlige 

forsikringen koster oss 5000 kr. Ekstra leie for lagringsplass koster oss 6000 

kr per år.  

Båtgruppa anser seg nå som ferdig med sitt arbeid. Det etterspørres hvem som skal 

ta ansvaret for de økonomiske etterspillene, som f.eks. søknad om 

momskompensasjon og kompensasjon fra Norges Dykkeforbund. Kan båtgruppa 

bistå Hilde her? Dette tas opp på neste styremøte.  

 

• Opp til votering: Hva gjør vi med Håreken?  

- Argumenter for salg: Det koster oss dyrt med service, den er tungvinn å 

få inn/ut av vannet og det koster å ha den til lagring.  

- Argumenter mot: Håreken er mer anvendelig til klubbens bruk enn hva 

Alufishen er. Den er nå fikset, og har aldri gått så bra som nå. Det er 

fint å ha en sekundærbåt som kan brukes til ryddeoppdrag.  

- Alternativ 1: Beholde Håreken som sekundærbåt 

- Alternativ 2: Beholde Alufishen som sekundærbåt 

- Alternativ 3: Avvente avgjørelsen i ett år, for å se an faktiske behov, ev. 

muligheten for å «veksle» både Alufishen, Håreken og hengerne inn i 

en mindre båt. 

• Konklusjon: Alufishen med henger legges ut på Finn.no, avgjørelse rundt 

Hårekens skjebne utsettes i ett år. Stein Roger får mandat til å selge Alufishen 

og henger uten skilt til høystbydende over 3000 kr.  

 

Sak 24/23 Kontrakt ved utleie av dykkerutstyr 

• Hilde har laget forslag til kontrakt.  

• Det har kommet inn et par innspill til små justeringer. Det foreslås at leie settes 

til kr. 400, og at depositum sløyfes, mot at det legges inn en klausul om at 

leietaker kan bli erstatningspliktig i.h.h.t plagg.  



• Kontraktene lagres fysisk i perm og makuleres etter kontraktens opphør.  

• Fridykkergruppa får i oppdrag å se på endelig utforming av kontrakten.  

Sak 25/23 Medlemsmøte i mai 

• Det er satt opp medlemsmøte 8. mai. Dette er ikke godt nok planlagt og 

dessuten ikke kommunisert ut. Det besluttes derfor at neste medlemsmøte blir 

medlemskveld 6. juni – sosial happening for fridykkere med foresatte, der det 

blir grilling, informasjon om Skottevika og dåp av den nye båten, Gyda? Kl. 

18.00-20.30 i Minnevika. Vannaktiviteter arrangeres for den som har lyst. Erik 

ordner invitasjon. Denne postes på FB og sendes på mail med linking til ny 

hjemmeside. Det sendes også reminder på SMS. Denne informasjonen må ut 

i løpet av uke 18.  

Sak 26/23 Internkontroll 

• Geir har laget forslag til instruks for båtansvarlig i EDK og sjekkliste for bruk av 

båten til EDK.  

• Forslaget fra Geir sendes alle styremedlemmer for gjennomsyn 

• Ev. innspill i.h.h.t dette, eller andre punkter i.h.h.t internkontroll sendes til 

Sølwi 

• Internkontrollen tas opp igjen på neste styremøte 

 

 

Neste styremøte avholde 31. mai kl. 19.00 på Vognvegen 17, Dal 

 

 

 

For Eidsvoll Dykkeklubb 

Sølwi Jeantelle Kraus,  

sekretær 

 


